



Referat bestyrelsesmøde den 25.5.2017 kl. 16.30 hos Søren, Baune-Mosen 15

Tilstede: Bent Nielsen, Peter Panduro, Hanne Olsen, Gunnar Jagd-Nissen, Kjeld Pedersen, Steen Folke og Søren Hye-Knudsen

Fraværende: Frank Hagelund

Referent: Hanne Olsen, skrevet 31/5 – 2017 kl. 21.15

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsordenen
2. Konstituering af den nyvalgte bestyrelse
3. Overdragelse fra den afdgående til den nye formand
4. Kloakering
5. Sommerfest 2017
6. Eventuelt

1. Der var ingen bemærkninger til dagsordenen.
2. Gunnar ser sig nødsaget til at trække sig pga. af private årsager og dermed træder suppleant Steen Folke ind som bestyrelsesmedlem.

Kardinalpunktet er hvem, der overtager formandsposten efter Bents afgang. Efter en rundgang ved bordet pegede det hurtigt på Peter. Han havde set det komme og vil med visse forbehold påtage sig hvervet. Da han planlægger at fraflytte området indenfor 1 år eller 2, skal der arbejdes i hærdigt på at finde en ny kandidat indenfor de næste år. Han tager sig selvfølgelig af det officielle, såsom kontakt til det offentlige og henvendelser fra medlemmerne, men han vil ikke gå ind i planlægning af eksempelvis Sommerfesten.

Herefter ser bestyrelsen således ud.

Formand:	Peter Panduro
Kasserer:	Kjeld Pedersen
Sekretær:	Hanne Olsen
Best.medl.:	Søren Hye-Knudsen
Best.medl.:	Steen Folke
Suppleant:	Frank Hagelund
Festudvalget:	Steen Folke og Søren Hye-Knudsen

Peter og Hanne laver nyhedsbrev med præsentation af den nye bestyrelse og formand. Det udsendes sammen med referat af generalforsamlingen og dette bestyrelsesmøde.

3. Bent aftaler et møde med Handelsbanken, hvor han, Peter og Kjeld deltager, så div. kan blive rettet i forhold til den nye formand. Peter modtog 2 kasser med div. historiske materialer og sager, som og kan læse, når han keder sig. Bent sørger også for at vores CVR oplysninger bliver ændret.

Hanne meddeler grundejerforbundet oplysninger om den nye bestyrelse.

Peter meddeler kommune og GribVand mv., at han er ny formand.

Kjeld deltager evt. i Grundejerforbundets forårsmøde den 9/6-2017.

4. Peter og Søren sørger for at følge efterspillet til kloakeringen tæt og indkalder evt. Jannick Pedersen, formand for bestyrelsen til GribVand, til et møde, hvis ikke det snart lykkes, at finde ud af om rørene er lagt i de rigtige dybder.
5. Sommerfest afholdes fredag den 14.7.2017 og Steen og Søren laver indbydelser klar til udsendelse og omdeling indenfor 2-3 uger. De står også for at modtage tilmeldingerne. Deltagergebyr indbetales til foreningens konto.
6. Det festtelt som Bent har haft liggende, bliver flyttet hen til Søren. Hanne og Lars har det andet liggende.

Vi kan ikke finde nøglerne til bommene på stierne. Bent tjekker om Trung evt. stadig har dem, ellers får vi de gamle låse udskiftet med nye. *(Efterfølgende er nøglerne fundet, de var udlånt til Bente Burhøj)*

Vi skal prøve at få bedre kontakt til vores medlemmer bl.a. ved at tage flere snakke over hækken og vi vil også supplere udsendelse af div. på e-mails, med også at omdele materialet, og på den måde blive mere synlig.

Kjeld gør klar til sende kontingentopkrævningerne ud.

Næste møde – Der indkaldes efter behov, så intet planlagt endnu.